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Skolebestyrelsen 
 

Ruds Vedby d 09.06 
  

Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde den 16. juni 
 Der vil blive serveret mad og Carsten har lavet dessert 

  
 Kl 17.15  mødes forældrene 
 Kl. 18.00 – 20.30: Skolebestyrelsen. 
  
  

Referat 
Fraværende:   
Ordstyrer: Sara 
Kage: Carsten 
Referent: Carsten 
 

Punkt: 2021-06-01       Meddelelser 

Ansvarlig: Formanden: Møde med BUU den 2.6. Cykelsti og lygtepæle 
 
Ledelsen: Før SFO, fordeling af personalets arbejdsopgaver næste sko-
leår. Ansættelse af viceskoleleder Kristina Bøcher. 
 
Udvalg:   
 
Eleverne: Opgaven bliver ved ledelsen. De har ikke måtte mødes på 
tværs siden november, så det har ligget hen. Formanden på borgmester 
besøg. 

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

Beslutning: Skolebestyrelsesmødet i maj blev aflyst. 
Formanden. Møde med BUU om økonomien, punkterne blev ikke gen-
nemgået men drøftet, samlet prioritering var udeområdet. Der var også en 
drøftelse af corona, stor ros for håndteringen af alle partner. 
.   
Ledelsen: Det har fungeret rigtig godt med tidlig SFO, børnene får lært 
meget, både tal, bogstaver, naturfag og meget mere. Der er nu en integre-
ret del af SFO´en og dermed skolen. De kender skolens få regler og hvad 
det vil sige at gå i skole. 
 
Næste års planlægning er på plads også i forhold til den nye OK A20, 
som er indgået med lærerne. Klasserne kan få deres skema. Den største 
udfordring bliver måske at vende tilbage til det, vi for 1½ år siden kaldte 
normal. Der er kommet ændringer i folkeskoleloven, skolen bruger det til 
at reducere skoledagens længde og det har betydet, at der aldrig har væ-
ret så mange to-lærer timer. Afvigelse af linjefags kompetencer fraviges 
ikke. 
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Kristina Bøcher er ansat som ny viceskoleleder fra 1.8 Der var et meget 
stærk ansøgningsfelt. Hun har været et par gange på skolen og kommer 
også den 28. og 29. juni. 
 
Skolen har haft to skoleledere fra den 1.4 og det har virket perfekt, der har 
været en god gensidig sparring om skolen og næste års planlægning. 
 
Samlokation: Der arbejdes nu med to forslag - begge omkring SFO 2. 
Det ene forslag går ud på at bygge et parcelhus, som dog tager meget af 
legepladsen. Det andet er at bygge rundt om SFO 2 bygningen. 
 
Dimission torsdag den 24.6 kl 18.30 under 100 i Aula med afstand, sprit 
og sang. 
 
Sidste skoledag som vi plejer med svømmebadet og rundbold og klasse-
vis morgenrutine. Ledelsen går rundt i alle klasser og siger godmorgen, 
når eleverne har fødselsdag får de en lille gave.  
 
Elevrådet. Elevrådsformanden var i dag på besøg hos borgmesteren, 
årsagen var den aflyse By- aften i november. Det har meget stor betyd-
ning for eleverne at Sorøs borgmester er på besøg og taler med elevråds-
formanden. 

 


